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Da bi spodbudili poslovni razvoj in naložbe v
ključne industrije na Kitajskem, je več območij
uvedlo preferenčno stopnjo davka od dohodkov
pravnih oseb (CIT) za upravičena podjetja. Ta
prednostna politika, ki zniža breme davka na
dohodek podjetja s 25 odstotkov na 15
odstotkov, je na voljo podjetjem, ki delujejo v
določenih sektorjih v različnih razvojnih
območjih na Kitajskem.

To so: Lingang New Area of the Shanghai Free
Trade Zone, Fujian Pingtan Comprehensive Pilot
Zone, Hengqin-Guangdong-Macao In-Depth
Cooperation Zone, Guangzhou Nansha Economic
and Technological Development Zone, Qianhai
Shenzhen-Hong Kong Modern Service Industry
Cooperation Zone, Hainan Free Trade Port ter
zahodne regije Kitajske (Notranja Mongolija,
Guangxi, Chongqing, Sichuan, Guizhou, Yunnan,
Tibet, Shaanxi, Gansu, Qinghai, Ningxia in
Xinjiang).

Znižana stopnja davka na dohodek podjetja se
uporablja samo za podjetja, ki delujejo v
določenih spodbujanih panogah, ki jih določijo
posamezne lokalne oblasti. Poleg tega lokalne
vlade od podjetij zahtevajo tudi, da so sprejela
določeno stopnjo zavezanosti območju, da bi
lahko uživala v politiki, kar v mnogih pomeni
dokazovanje, da imajo "znatne dejavnosti" na
zadevnih območjih. V zadnjih nekaj mesecih je
več jurisdikcij razjasnilo obseg tega, kaj so
znatne operacije, kar je olajšalo izvajanje
prednostne politike.

Vsako izmed območij, kjer se aplicira znižana
stopnja davka, pa ima posebne pogoje, pri
čemer pa se jih večina nanaša na aktivnosti
podjetja (v industrijah, ki so spodbujanje v
katalogu vsakega območja), inovativnost in
obsežne operacije v razvojnih območjih na
Kitajskem.

Znižana (15-odstotna) stopnja davka od dobička
pravnih oseb na Kitajskem - kdo izpolnjuje

pogoje?
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PRIZADEVANJE KITAJSKE ZA ENOTEN DOMAČI
TRG JE KORISTNO ZA TUJE VLAGATELJE

Prizadevanje Kitajske za enoten domači trg bo
različnim tržnim subjektom, vključno s podjetji s
tujimi naložbami, zagotovilo boljše okolje in večji
trg. Predstavnik kitajske vlade je poudaril, da bo
enotni domači trg, ki ga gradi Kitajski, odprt in
globalno usmerjen. Kitajska si bo bolj
prizadevala za popolno izrabo velikega
domačega trga in spodbujanje odpiranja na
visoki ravni. Država bo dodatno olajšala dostop
do trga za tuje vlagatelje, ustrezno skrajšanja t.
i. negativnega seznama države za tuje naložbe in
se uskladila z visokimi standardi mednarodnih
gospodarskih in trgovinskih pravil za poglobitev
reform in vztrajno pospeševanje
institucionalnega odpiranja. Posebni delovni
mehanizmi za velike tuje naložbene projekte
bodo izboljšani, da se zagotovi več platform in
boljših storitev. Prizadevali si bodo tudi za
boljšo zaščito legitimnih interesov tujih
vlagateljev, gradnjo tržno usmerjenega,
zakonskega in internacionaliziranega poslovnega
okolja.

KITAJSKA IZBIRA PILOTNA MESTA ZA
DIGITALNO PREOBLIKOVANJE MANJŠIH
PODJETIJ
Kitajska bo letos izbrala 30 mest za poskusno
digitalno preobrazbo malih in srednje velikih
podjetij (MSP), da bi začela poskusni program,
predviden do leta 2025. 

Poteza je namenjena mestom kot akterjem pri
podpori digitalne preobrazbe malih in srednjih
podjetij, ki izkorišča znanje lokalnih vlad o
panogah in podjetjih. Projekt bo utrdil glavni
položaj podjetij pri digitalni preobrazbi in
pomagal okrepiti njihovo osrednjo
konkurenčnost.

KITAJSKA REFERENČNA POSOJILNA
OBRESTNA MERA SE JE ZNIŽALA, Z NAMENOM
SPODBUJANJA OKREVANJA GOSPODARSTVA

Kitajska tržna referenčna posojilna obrestna
mera je bila znižana prvič po lanskem avgustu
med prizadevanji za okrepitev proticikličnega
prilagajanja in okrepitev okrevanja po COVID-u.
Enoletna posojilna obrestna mera je 20. junija
znašala 3,55 odstotka, kar je manj od prejšnje
vrednosti 3,65 odstotka. Kitajske banke imajo
notranjo potrebo po stabilizaciji ponudbe
kreditov, saj je država od začetka leta doživljala
nestabilno makroekonomsko okrevanje z
nezadostnim dejanskim povpraševanjem po
financiranju. Odločitev ameriške centralne
banke Federal Reserve junija, da odloži zvišanje
obrestnih mer, je tudi Kitajski zagotovila
ugodnejše zunanje okolje za prilagoditev
denarne politike. Analitiki so dejali, da bo
znižanje LPR dvignilo tržna pričakovanja in
podprlo gospodarsko rast na več načinov.

Gospodarsko dogajanje na Kitajskem: enotni
domači trg, pilotna mesta za digitalizacijo

manjših podjetij, znižanje referenčne posojilne
obrestne mere

Povzeto po Xinhua Belt&Road Weekly, Vol. 8, No. 20, 21, 22.
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TEKOČE NOVICE

Uspešno izpeljana redna seja IO SKPS

V torek, 27. junija, je potekala 3. redna seja IO
SKPS. Člani IO SKPS so se na seji seznanili z
aktivnostvmi SKPS od zadnje seje ter definirali
podrobnosti načrta dela za drugo polovico leta.
V jeseni bomo tako za člane SKPS organizirali
izobraževanje, zbor članov ter mreženje.

Poleg izvedenih aktivnosti pa od zadnje seje
predstavniki SKPS vodijo aktiven dialog tudi s
Slovenskih poslovnim klubom ADRIA na
Kitajskem, z namenom vzpostavitve strateškega
sodelovanja. V jeseni bomo prav tako nadaljevali
z aktivnostmi delovnih skupni, srečanji z
veleposlaništvom in ministrstvi.

27. junij 2023

Naslednja seja IO SKPS bo potekala 5.
septembra 2023. Zapisnik seje je na voljo na
skps@gzs.si. 

mailto:skps@gzs.si
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TEKOČE NOVICE

Srečanje članov z Veleposlaništvom RS v Pekingu

16. junij 2023

V petek, 16. junija, so se člani Slovensko-
kitajskega sveta srečali z veleposlanico
Suhadolnik in Nino Pejič, atašejko na
Veleposlaništvu RS v Pekingu. Srečanje je bilo
namenjeno pogovoru članov z veleposlanico, v
prijetnem pogovoru pa smo se dotaknili
trenutnega dogajanja na Veleposlaništvu in
aktualnega dogajanja ter priložnosti na
Kitajskem. 

Veleposlanica je med dogodki v jeseni
izpostavila China International Fair for Trade in
Services - CIFTIS, ki bo septembra v Pekingu, in
China International Import Expo, ki bo novembra
v Šanghaju. 

Vsem se najlepše zahvaljujemo za udeležbo, še
posebej pa veleposlanici Suhadolnik in Nini Pejič
za prijeten in odprt pogovor.
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TEKOČE NOVICE

Člani SKPS na Festivalu zmajevih čolnov v Ljubljani

24. junij 2023

V soboto, 24. junija, je v Ljubljani potekala že
tradicionalna prireditev ob Festivalu zmajevih
čolnov v soorganizaciji Konfucijevega inštituta
Ljubljana. Veslanje v zmajevih čolnih je tradicija,
ki jo na Kitajskem obeležujejo že več kot dve
tisočletji v sklopu praznovanj, povezanih s
Festivalom zmajevih čolnov. Festival se odvija v
petem mesecu po kitajskem koledarju, ki bi naj
bil še posebej nesrečen mesec. Festivali, kot so
ta, pa prinašajo srečo in odganjajo nesrečo. 

Na Festivalu so veslali tudi nekateri naši člani,
ekipa podjetja Huawei pa je priveslala drugo
mesto. Ob tekmi v veslanju so obiskovalci lahko
ob Ljubljanici obiskali tudi stojnice s kitajsko
hrano, kitajskimi izdelki in delavnico kaligrafije.
Vsem sodelujočim čestitamo in se že veselimo
Festivala zmajevih čolnov naslednje leto!
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NAPOVEDUJEMO

Webinar “IP Protection in China – Considerations
for Innovative Tech Companies”

Kitajska si prizadeva postati bolj samostojna v
znanosti in tehnologiji. Z vidika intelektualne
lastnine se lahko za inovativna MSP pojavi več
izzivov. Namen tega spletnega seminarja je
seznaniti akterje v tehnološkem sektorju z
možnimi posledicami in jih hkrati podpreti s
kompletom orodij, potrebnim za ohranitev
konkurenčnosti na kitajskem trgu.

Kdaj: 13. julij ob 10. uri
Kje: Online, Zoom

Valentin de le Court, strokovnjak za
intelektualno lastnino kitajske službe za pomoč
malim in srednje velikim podjetjem IP, bo izvedel
usposabljanje o tem, kako krmariti v
spreminjajoči se tehnologiji poslovnega okolja
na Kitajskem in kako najbolje zaščititi svoja
neopredmetena sredstva in zagotoviti uspeh na
trgu. Spletni seminar organizira China IP SME
Helpdesk v sodelovanju s Flandrijsko-kitajsko
gospodarsko zbornico.

Udeležba je za člane SKPS brezplačna. Več
informacij >>>

https://www.eusmecentre.org.cn/events/ip-protection-in-china-considerations-for-innovative-tech-companies/
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NAPOVEDUJEMO

Seminar “The Power of Glam: Cosmetics Industry
Trends and Policy Dynamics in China”

Naš partner, EU SME Center, organizira zanimivo
in pronicljio delavnico o kozmetični industriji.
Poglobili se bomo v dinamični kozmetični sektor
in raziskali najnovejše trende in predpise na
Kitajskem, enem največjih kozmetičnih trgov na
svetu. Ta delavnica vam bo zagotovila dragocene
vpoglede za vstop na trg, krmarjenje po
njegovem zapletenem regulativnem okolju in
ohranjanje skladnosti z veljavnimi predpisi in
standardi.

Kdaj: 13. julij ob 10. uri
Kje: Online, Zoom

Med tem dogodkom, ki ga organizirata EU SME
Center in kitajsko-italijanska gospodarska
zbornica, bosta dva osrednja govornika
predstavila nedavni razvoj trga, postopke
prodaje na drobno in licenciranja s
predstavitvami, posebej prilagojenimi malim in
srednje velikim podjetjem. Ta delavnica vas bo
vodila do odkrivanja praktičnih strategij za
krmarjenje po zapletenosti kitajskega pravnega
okvira in vam pomagala, da se izognete
morebitnim pastem.

Udeležba je za člane SKPS brezplačna. Več
informacij >>>

https://www.eusmecentre.org.cn/events/the-power-of-glam-cosmetics-industry-trends-and-policy-dynamics-in-china/
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NAPOVEDUJEMO

Vabilo na Hong Kong Food Expo

Kdaj? Med 17. in 21. avgustom 2023

Leta 2022 se je na Expu predstavilo več kot
1000 razstavljavcev, ki so se srečali z več kot
430.000 obiskovalci. Gre za dogodek B2B in B2C
z javnim sejmom, ki bo potekal od 17. do 21.
avgusta 2023, sam sejem pa bo potekal prve tri
dni (17. do 19. avgusta 2023).

Tisti, ki vas udeležba zanima, nam to
sporočite na skps@gzs.si, na voljo smo tudi
za dodatne informacije.

Vabilo na Belt and Road Summit

Kdaj? Med 13, in 14. septembrom 2023

Sedma izvedba vrha Belt and Road je potekala
od 31. avgusta do 1. septembra 2022. Vrh je bil
eden prvih večsektorskih mednarodnih
poslovnih dogodkov, ki ga je gostil Hongkong,
pod temo »Napovedovanje novega poglavja:
sodelujte in inovirajte« po 25. obletnici
ustanovitve HKSAR. Vrh je poudaril poslovne
prednosti Hongkonga v obdobju po pandemiji in
obnovil povezave Hongkonga z različnimi
sektorji mednarodne poslovne skupnosti po
zadnjem valu pandemije.

V poslovnem povezovanju je sodelovalo 357
podjetij, vključno z 201 lastnikom projektov z
281 projekti, 92 investitorji in 64 hongkonškimi
ponudniki storitev. Zvrstilo se je okoli 800
srečanj.

Tisti, ki vas udeležba zanima, nam to
sporočite na skps@gzs.si, na voljo smo tudi
za dodatne informacije.
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NAPOVEDUJEMO

Povabilo k sponzorstvu in sodelovanju na 13.
World Water Congress

Organizatorji 13. World Water Congress, ki
se bo odvijal med 11. in 15. septembrom v
Pekingu, vabijo k sponzorstvu in udeležbi
na dogodku. World Water Congress združuje
strokovnjake, akademike, oblikovalce
politik, vodne strokovnjake, strokovnjake iz
zasebnega sektorja in deležnike civilne
družbe iz vseh disciplin in perspektiv, ki
bodo predstavili svoje delo, izmenjali ideje,
sodelovali v razpravah in se povezovali za
spodbujanje usklajevanja in ravnovesje med
potrebami ljudi in narave po vodi.

Za vse, ki vas zanima sponzorstvo dogodka, je
na voljo 5 različnih sponzorskih paketov,
organizacije in ustanove pa lahko izberejo paket,
ki najbolj ustreza njihovim zanimanjem, da
zagotovijo večjo prepoznavnost svojih blagovnih
znamk, povečajo svoj profil in pridobijo dostop
do tisočih mednarodnih udeležencev tako na
spletu kot na dogodku samem.

Za vse, ki vas zanima udeležba na kongresu kot
razstavljavce, nam za več informacij ter prijavo
na dogodek pišite na skps@gzs.si. V času XVIII.
kongresa bo potekala razstava znanstvenih in
tehnoloških dosežkov na področju upravljanja z
vodnimi viri. Njegov cilj je prikazati
najsodobnejšo, najnovejšo tehnologijo,
znanstvene raziskave, inovativne koncepte in
primere iz prakse. Razstavni prostor obsega
skoraj 5000 kvadratnih metrov s kabinami po
meri.

mailto:skps@gzs.si


Letos obeležujemo 30. obletnico odprtja prvega
veleposlaništva Slovenije v Pekingu, ki ga je s
sprejemom ob dnevu državnosti obeležilo tudi
Veleposlaništvo v Pekingu. Državni sekretar na
ministrstvu za zunanje zadeve Republike
Slovenije, Samuel Žbogar, prvi diplomat
Republike Slovenije napoten na Kitajskem, je na
vprašanje o napotitvi dejal: »Ko si enkrat
napoten na Kitajskem, ostane Kitajska s teboj do
konca kariera."

Veleposlanica je omenila goro Triglav kot simbol,
v katerem se Slovenci prepoznamo, in da je
Triglav simbol matere narave. Nadaljevala je, da
smo s projektom ‘Triglavski ledenik v Peking’, ki
smo ga lani predstavili na Zimskih olimpijskih
igrah v Pekingu, želeli ozaveščati o globalnem
segrevanju in njegovih posledicah.

Veleposlanica je poudarila, da želi Slovenija z
aktivno vlogo v mednarodni skupnosti
sooblikovati globalno agendo, vključno z
naslavljanjem posledic podnebnih sprememb.

Sprejem ob dnevu državnosti na Veleposlaništvu v
Pekingu
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Veleposlanica je dejala, da Slovenija, pravkar
izvoljena za nestalno članico Varnostnega sveta
ZN za obdobje 2024-2025, prevzema to vlogo z
veliko odgovornostjo in ponižnostjo. Zahvalila se
je državam, ki so videle našo vizijo in podprle
našo kandidaturo. Slovenija si bo prizadevala za
krepitev pristnega dialoga in spodbujanje
vključujočega multilateralnega sistema v ZN.

Sprejema se je udeležila tudi slovenska
ministrica za digitalno transformacijo
Stojmenova Duh, ki se je udeležila 14. letnega
srečanja New Champions v Tianjinu v
organizaciji Svetovnega gospodarskega foruma.
V svojem govoru je omenila tudi več kot trideset
let dobrega partnerski odnos med državama.

Pomočnica kitajskega zunanjega ministra Hua
Chunying je poudarila, da so dvostranski odnosi
med državama na visoki ravni in izrazila upanje,
da se bodo dobri odnosi nadaljevali tudi v
prihodnje.
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V sredo, 24. maja, smo na Konfucijevem
inštitutu Ljubljana uspešno izvedli
tekmovanje Kitajski most za dijake in
študente.

Letošnjega tekmovanja so se udeležili dijaki in
študenti iz Konfucijevega inštituta Ljubljana,
Filozofske fakultete UL in Konfucijevih učilnic po
sloveniji. 

Tekmovanje je bilo sestavljeno iz treh delov:
prostega govora, kviza in šova talentov. 

Tekmovalci so pripravili govor z naslovom "En
svet, ena družina". 

V drugem delu tekmovanja je komisija preverila
njihovo znanje o kitajskem jeziku in kulturi in v
tretjem delu – šovu talentov so tekmovalci
pokazali svoje talente. 

Kombinacija njihovih kreativnih in plesnih
nastopov je izražala umetniško lepoto kitajske
kulture.

Prvo mesto med dijaki je osvojila Špela Pahor iz
Gimnazije Celje - Center, med študenti pa Eva
Dobrovoljc iz Filozofske fakultete Ljubljana.
Slovenijo boste predstavljali na mednarodnem
tekmovanju v govorništvu na Kitajskem.
  
Zmagovalkama in ostalim tekmovalcem iskreno
čestitamo! 

Tekmovanje Kitajski most za dijake in študente
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[Valencija, Španija, 30. junij 2023] Med 25. in
30. junijem je pod okriljem Huaweia v
Valenciji potekala že četrta Šola za ženske
voditeljice, ki študentke podpira pri
ustvarjanju vključujoče, trajnostne in
digitalne evropske prihodnosti. Programa se
je tudi letos udeležila slovenska
predstavnica. 

Enotedenski Huaweiev program predstavlja
platformo za sodelovanje s pomembnimi
deležniki, na katerem je potekala tudi razprava o
temah, ki je vključevala zelene digitalne veščine,
digitalizacijo, podjetništvo in osnove vodenja.
Letošnja novost je panelna razprava, ki je
raziskovala vlogo moških pri spodbujanju
enakosti, predavanja pa so bila posvečena tudi
razvoju talentov o oblaku in kibernetski varnosti.

29 študentk, ki predstavljajo vsako od 27 držav
članic EU, zahodnobalkansko šesterico in
Ukrajino, prihaja iz različnih področij, od
inženirstva in biotehnologije do humanistike in
družboslovja. Šola se je začela z otvoritveno
slovesnostjo v Mestu umetnosti in znanosti v
Valenciji, kjer so jih ugledne voditeljice in
mentorice, vključno z vodilnimi poslovnimi
vodjami, tehničnimi strokovnjakinjami,
raziskovalkami, poslankami Evropskega
parlamenta, nekdanjimi komisarkami EU in
uglednimi novinarkami, spodbudile, da v največji
meri izkoristijo ponujeno priložnost.

Berta Herrero , vodja projekta in Oddelka za
raznolikost, enakost in vključenost pri Huawei
Europe, je ob začetku dogodku dejala: »Ženske
iz vse Evrope se srečujejo tukaj, da bi postale
voditeljice, ki jih potrebuje svet – in ko bodo
dosegle vodilne položaje, se bodo spomnile, da
se je vse začelo tukaj, v Španiji, na naši Evropski
akademiji za vodenje. V tem tednu smo jih
opremili z orodji in veščinami, ki jih potrebujejo,
da bodo v ospredju digitalne revolucije. Moje
sporočil je jasno: talent je moč. Ženstvenost je
moč. Tehnologija je moč. Združite vse tri in
dovolite, da vam s pomočjo vaših sposobnosti,
ambicij in odločnosti uspe.«

Ustvarjanje vključujoče digitalne družbe: Huawei
organiziral četrto Šolo za ženske voditeljice
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Na dogodku je bila prisotna tudi Violeta Bulc ,
nekdanja evropska komisarka za promet in
nekdanja podpredsednica slovenske vlade. S
študentkami je delila dragocene življenjske
lekcije: »Pripravite svoje izkušnje in kompetence,
saj nikoli ne veste, kaj vas čaka za vogalom.
Bodite pripravljene izkoristiti trenutek, kot sem
ga jaz. Zavedala sem se, da je prihodnost
prometa v tehnologiji in digitalizaciji. Vedela
sem, da gre prihodnost prometa v zeleno smer.
Nikoli si nisem želela postati političarka. Bila
sem uspešna podjetnica, vendar sem vedela, da
moram nekaj narediti.«

Zbrane je nagovorila tudi Selina Wen, Huaweieva
glavna predstavnica pri evropskih institucijah.
»Odkar smo leta 2021 ustanovili Evropsko
akademijo za vodenje, je imelo več kot 100
nadarjenih mladih žensk iz 34 evropskih držav
koristi od tega programa in dobilo moč za
naprej. Naši alumni so že vodilni v tehnologiji,
poslovanju, globalni politiki in akademskem
svetu. Evropska akademija za vodenje je del
naše dolgoročne zaveze v Evropi,« je dejala ter
ob tem poudarila, da poskušajo svojo vlogo
odigrati tako, da tisočim evropskim talentom
pomagajo pri izpopolnjevanju in prekvalifikaciji,
da lahko evropsko gospodarstvo pripravijo na
zeleni in digitalni prehod.

Na koncu je ena izmed najmlajših poslank
Evropskega parlamenta Josianne Cutajar
poudarila, da »več žensk v digitalizaciji in STEM
ni le stvar pravičnosti in enake zastopanosti,
ampak ima tudi praktične koristi, saj prinaša
edinstvene perspektive in izkušnje na teh
področjih, kar lahko vodi do novih odkritij in
napredkov,« in nadaljevala: »Potrebujemo
vključenost. Tehnološki napredek je
neuporaben, če ga ne osredotočamo na
človeka.«

Tony Yong Jin, Huaweiev podpredsednik za
evropsko regijo, je poudaril: »Huawei je sestavni
del evropskega inovacijskega ekosistema in
zanesljiv partner pri zelenem in digitalnem
prehodu. Verjamemo, da se inovacije ne morejo
ustvariti same, ne more jih ustvariti ena sama
oseba, eno samo podjetje ali ena sama država.
Vseh naših uspehov ni mogoče doseči brez
odprtosti in sodelovanja. Moramo biti odprti, da
razumemo prednosti drug drugega in
sodelujemo za boljšo prihodnost.«
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Program se osredotoča na prepoznavanje in
podporo izjemnega potenciala ženskih talentov.
Kot ob tem poudarja Gordana Kisilak , vodja
odnosov z javnostmi in korporativnega
komuniciranja pri Huawei Technologies
Slovenija, omogoča platforma povezovanje
voditeljic prihodnosti, izmenjavo dragocenih
izkušenj in medsebojno podporo. »Tudi
udeleženke iz Slovenije pridobijo nepozabno
izkušnjo, ki bo popotnica za njihovo svetlo
prihodnost v digitalni dobi.

Vse podrobnosti o Šolah za ženske voditeljice v
digitalni dobi, vključno s prejšnjimi dogodki v
Lizboni, Nici in Pragi, si lahko ogledate tukaj:
www.europeanleadershipacademy.eu.
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»Podjetniki so neka čudna bitja. Sam sem prav
gotovo ekscentrik in nenormalen, a do zdrave
meje, to je do tiste, da ne škodim drugim, ampak
poskušam s svojim delovanjem dodati svoj
kamen v mozaiku boljše blaginje družbe«, je v
podcastu Supermoč na vprašanje, ali se strinja s
tezo, da nekateri podjetniki, kot pravi dr. Miha
Škerlavaj z Ekonomske fakultete v Ljubljani,
posedujejo nekatere psihopatske lastnosti,
odgovoril dr. Mark Pleško , fizik, direktor in
solastnik podjetja Cosylab, ki ima vodilno vlogo v
svetu razvoja programske opreme za krmilne
sisteme jedrskih pospeševalnikov,
radioteleskopov in drugih fizikalnih naprav.

Če bi bil žival, bi bil bolha
V poslu je treba biti prilagodljiv in je treba znati
prepoznavati navsezadnje tudi značaje ljudi. To
nam olajša komunikacijo, pravi Pleško. »Če
vemo, kakšne narave je človek, prilagodimo naš
pristop in vse lažje steče. Stereotipno radi
proučujemo ljudi tudi skozi lastnosti živali. 

In če me vprašate, katera žival bi bil, se občasno
izplača biti bolha. Je majhna, nihče je ne vidi,
skoči blazno daleč in doseže ogromno kot
Maverick under cover.« Kot je dodal, gotovo po
značaju ni lev, simbol podcasta Supermoč, saj
kralja živali razume kot preveč leno bitje.

»Zelo sem ponosen na podjetje Cosylab, a še
mnogo bolj na to, da sem srečno poročen,« je
priznal Pleško in dodal, da za uspeh mora biti
prisotna ambicioznost, to je lastnost, ki smo jo
Slovenci predolgo časa podcenjevali.
Pleško razume ambicioznost kot motor razvoja.
»Slovenija bi si morala postaviti cilj , da v
petnajstih letih prehiti Finsko po inovacijah in
Avstrijo po BDP: »Vsak, ki želi doseči odličnost,
mora postaviti najvišji cilj. To pomeni, če
hočemo biti dobri, moramo ciljati na najboljše.
To je zagotovilo, da bomo nekaj dosegli.
Neambiciozni cilji prinesejo zgolj povprečje ali
podpovprečje,« je prepričan Pleško.

Preberite več >>>

Dr. Mark Pleško v podcastu Supermoč: Človeška
morala in etika sta zgrajeni na teoriji iger
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Podjetje EcoVadis je vodilni in najbolj
zaupanja vreden podeljevalec trajnostnih
ocen na svetu. Medisu je podelil bronasto
medaljo za trajnostno uspešnost našega
poslovanja. Še posebej so ponosni na
odličnost v kategorijah etike, dela in
človekovih pravic. 

EcoVadis je znan po svoji strogi metodologiji
ocenjevanja, ki presoja podjetja po različnih
trajnostnih merilih, vključno z okoljskimi,
družbenimi, etičnimi in dobavnimi praksami.
Njihova celovita analiza zagotavlja dragocen
vpogled v zavezanost organizacije k
trajnostnemu razvoju, kar podjetjem omogoča,
da si prizadevajo za nenehne izboljšave. Ocene
EcoVadisa, ki temeljijo na dokazih, potrjuje
skupina svetovnih strokovnjakov, prilagojene pa
so več kot 200 industrijskim kategorijam, 160
državam in podjetjem vseh velikosti.

Za družbo Medis nagrada je pomemben
dosežek, saj trajnostni razvoj postavljajo v
središče svojega delovanja. Trdno smo
prepričani, da je naša odgovornost pozitivno
prispevati k okolju, družbi in naši poslovni
uspešnosti. Z uveljavljanjem trajnostnih praks
želimo ustvariti dolgoročno vrednost ne le za
naše podjetje in zaposlene, temveč tudi za
planet, stranke in zlasti bolnike – da bi vsem
omogočili kakovostnejše življenje.

Medis prejemnik bronaste medalje EcoVadis za
trajnostno uspešnost
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